
Notulen van de Algemene ledenvergadering van tennisvereniging Koriander van 
21 november 2023

Aanwezig: 33 stemgerechtigde leden, 5 leden hebben zich afgemeld.

1. Opening 
- Michelle opent de vergadering om 20:31 uur met een welkom aan alle aanwezigen.
2. Mededelingen
- Punt 8 van de agenda, Uitloting Ledcertificaten, is in het voorjaar al behandeld dus vervalt.
3. Binnengekomen en verzonden post
- Er wordt gewerkt aan een claim naar Vitens in verband met de schade n.a.v. het onder   
water zetten van baan 1 en 2.
4. Verslag Algemene ledenvergadering d.d. 28-03-2023 
-  Het verslag wordt akkoord bevonden.
5. Begroting 2024 
- Peter licht de begroting toe, door drukte zat er geen overzicht van de contributie bij.              
– De verhoging van de contributie wordt mondeling toegelicht. 
- Er wordt akkoord gegeven voor de contributie incl. verhoging  
- Er worden vragen gesteld over de aflossing of deze in de begroting thuis hoort. 
Waarschijnlijk is het verstandig om een kasstroomoverzicht mee te geven. De begroting 
wordt met algemene stemmen goedgekeurd. Er bestaat wel de wens om een uitgebreidere 
toelichting op de website. 
6. Benoeming Kascontrolecommissie. 
- Vorig jaar Marko Neumann en Jeffrey Robijn.  Jeffrey meldt zich aan voor nog een jaar. 
Binnen de vergadering meldt zich niemand aan. 
7. Padel – huidige stand van zaken
- 2 november hoorzitting geweest i.v.m. bezwaar van de Stek. Juridisch gezien is de 
vergunning correct afgegeven. De Stek vraagt om een andere plek i.v.m. geluid; de geluiden 
zijn voor de pony's een bezwaar, zij schrikken en vluchten met gehandicapte kinderen. 
Hopelijk eind van de maand komt de uitslag.
8. Uitloting Ledleningcertificaten (10 certificaten, wv 1 certificaat met 60% premie en 1 
certificaat met 40% premie)
- Vervallen 
9. Aftreden bestuursleden. Aftredend zijn Frans Blaas en Bart Pijls, beide zijn niet 
herkiesbaar en er zijn nog geen nieuwe kandidaten aangemeld.
- Beide worden bedankt voor hun inspanningen. Frans blijft wel aanspreekpunt voor de 
parkcommissie. Zijn er bespreekpunten sluit Frans aan bij een bestuursvergadering.
We zoeken naar een nieuw bestuurslid die als aandachtspunt Padel op zich neemt. Als 
bestuur verwachten we dat er bij de volgende ALV een nieuw bestuurslid zich aanmeldt. 
10. Voordracht Pim London als nieuw bestuurslid.
- Pim wil graag in het bestuur als aanspreekpunt voor de jeugd. Met algemene stemmen 
wordt de voordracht aanvaard.
11. Rondvraag
- Jop: waarom zijn er geen donateurs. Zijn er wel, zonder contributie verplichting.
- Jan-Willem: op de website staan de Padel presentaties nog niet. 
-  Albert Greeve: Wordt er door TCF een bijdrage voor de baan betaald? Nog niet, wellicht in 
een nieuw contract. 
12. Sluiting
-  Om 21:35 uur sluit Michele de vergadering met dank aan alle aanwezigen voor de inbreng.



De  voorzitter, De secretaris,
Michele van den Assem. Ronald van Velzen


